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Verslag ALV gewest Noord Holland, 2 juli 2022 

 

1. Opening en mededelingen Coby 

- Naast procedure ook inhoud bestuurders Provinciale Staten en waterschappen 

- Actuele motie Ledendemocratie is niet behandeld door het presidium tijdens het 

partijcongres. Het gewest heeft daarom een ordevoorstel ingediend. Dat heeft het 

met 44% net niet gehaald. Het rapport van de permanent commissie 

Ledendemocratie is ook nog niet besproken . Partijbestuur heeft vandaag heidag 

nog even afwachten wat daar uit komt richting  

- Zati Yurdakul en NilayAvar nieuwe leden AB bij acclamatie door ALV. 

 

2. Verslag 9 april,2022  

goedgekeurd. 

 

3. Kandidaatstellingscommissies PS, AGV en HHNK 

- Bij acclamatie vastgesteld ALV  

- Simon Deurloo neemt contact op met Utrecht voor lid vanuit Utrecht in 

commissie 

- Jolijt de Jongh heeft contact met secretaris David Fox van gewest Zuid-

Holland i.v.m. waterschap Rijnland waar een deel van de Noord-Hollandse 

leden onder valt.  
- Uitnodiging Kandidaatstelling wordt 3 juli naar de leden verstuurd. 

 

4. Tijdspad verkiezingsprogramma  

- Ledenpanel wordt ingezet om leden tijdig te betrekken en voor afstemming tussen 

verkiezingsprogramma’s PS en waterschappen. 

- Moties en amendementen kunnen nog ingediend worden. 

- . 

- Besluit: Geen lijsttrekkersverkiezing voor verkiezingen 2023. De vorige keer nam 

dit tijd in beslag en duurder het langer, voordat de nummers één  bekend waren. 

- Enkele opmerkingen bij de voorliggende profielen 

Autochtoon, allochtoon vervangen door verschillende etnisch-culturele groepen. 

- Onverenigbaarheid functies. Vragen over dispensatie per persoon bekijken. Staat 

in huishoudelijk reglement. Goed en zorgvuldig als gewestbestuur naar kijken. 

- diversiteit goed tot uitdrukking laten komen in de samenstelling van kandidaten  

- Besluit: Zowel draaiboek als profielen met kleine aanpassing akkoord. 

 

Schrijfcommissie: Gert Jan Leerink geeft samenvatting over totstandkoming programma 

Paul Verbruggen is voorzitter  

De commissie bestaat verder uit Jeroen Olthof, Bert Breij,Roos  

Leden panel geweest verder in proces. 

Dialoog tafels: per thema worden mensen van buiten digitaal uitgenodigd mee te praten. 

25 jongeren uit Noord-Holland worden uitgenodigd voor een tafel om ook daar input van 

te krijgen. 

In de zomer schrijven. Concepttekst wordt na de zomer aan bestuur en leden 

voorgelegd. 

Leden worden uitgenodigd input te leveren. 

Thema’s delen met de schrijfcommissies van de waterschappen is een goed voorstel. 

AGV benadert mensen zelf. Waterschap opnemen dat belastingheffing  

Ledenpanel, ook HHNK verwacht op tijd klaar te zijn met  het programma. 

 

Motie Stikstof beleid wordt meegegeven aan PS  

PS 4juli: actualiteit dit punt staat op de agenda CU en CDA hebben dit aangevraagd.  
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NH heeft al doelen vastgesteld om reductie vast te stellen.Komende tijd moet meer 

duidelijkheid komen over doelen vanuit Den Haag t.o.v. doelen provincie. Elke sector 

moet zijn deel leveren.NH heeft meer industrie dan veeteelt  

Gebiedsgerichte aanpak hoe kunnen we met elkaar de stikstofreductie aanpakken. Welke 

maatregelen zou je kunnen nemen met de partijen uit het gebied zelf.  

Welke partijen zitten dan om tafel., breed maar wel efficiënt. Hoe het uit gaat werken 

moet. 

 

5. Jeroen Olthof gedeputeerde Noord-Holland 

Was 8 jaar wethouder in Zaanstad. In 2020 heeft hij Adnan Tekin opgevolgd 

Dossiers 

Mobiliteit: groot dossier, veel omvattend, wel overzichtelijk. 

Voor alle domeinen heeft hij een agenda gemaakt. Vraag: hoe kun je met minder 

mobiliteit toe. Bijv. Rondom, knooppunten bouwen. 

Vervoer over water stimuleren en hoe verder. Alkmaar haven in de buurt .  

Nota actieve mobiliteit is Statenbreed aangenomen, zonder financiële onderbouwing. 

Geld is op. 

Wat zijn wij kwijt aan onderhoud, vervanging, ambities realiseren. Keuzes maken en 

inkomsten verhogen wordt binnenkort aan Staten gepresenteerd. 

Openbaar vervoer: drie concessies lopen nog door. Is in gesprek met Conexxion en NS. 

Visie op OV op een andere manier vormgeven gekoppeld aan discussie over financiering 

OV. 

Mobiliteit A’dam medio juli is Egbert hier nog verantwoordelijk voor. Extra bijdrage vanuit 

het rijk vanaf 2023. Als dit niet lukt moeten ze heel,erg,druk. Veronderstelling mis dat 

2024 op oude niveau komt. Vaste kosten lopen door.Staatssecretaris zoekt ook naar 

financiële middelen. Egbert is trekker. Haptuma de Hoop heeft motie ingediend,en 

organiseert een ronde tafel over het onderwerp. 

WMO vervoer en gewoon OV. Ambitie bereikbaarheid voor mensen met een handicap.  

Jeroen zoekt met aantal gemeenten uit hoe een en ander vorm te geven  

MRA: bereikbare steden, rondom vervoersknooppunten meer woningen bouwen. 

Vervoersarmoede punt voor verkiezingsprogramma. Hebben mensen überhaupt de 

mogelijkheid om op de plaats van bestemming te komen. 

 

Tatasteel: Provincie is bevoegd gezag. I.t.t. Schiphol de minister is daar bevoegd gezag.  

Novi wordt nu Novex o.a. Novex Schiphol. Jeroen is trekker van samen met minister 

Harbers. BRS: 56 gemeenten en 4 provincies. Jeroen is voorzitter hiervan. 

Schiphol duurzame connectiviteit  

Niet eens met landelijke regels geluid Schiphol . Actief integraal beleid. 

Gezondheid blij met Tata dossier kan verschil maken en gaat om mensen. 

Is meteen met diverse partijen in gesprek gegaan om brede afweging te kunnen maken. 

Hoe zorg je met elkaar voor een schonere en gezondere omgeving voor bewoners.  

Maatregelen zijn vastgelegd in vergunningen . In 2028 moet een deel van de nieuwe 

Tatasteel fabriek er staan op basis van waterstof. Zodat traditionele hoogovens dicht 

kunnen.  

Kritische noten 

- PvdA moet ook kritisch naar zichzelf kijken. We hebben gezondheid nooit zo 

prominent op de agenda gezet. 

- Tatasteel voldoet aan milieuregels maar het is niet gezond. Systeem waarop we 

ons baseren moet herzien worden. Dit is op initiatief van de PvdA onder aandacht 

van de Kamer gebracht. 

- Stikstofmotie: dilemma natuur op orde, gezondheid kinderen. Systeem en 

leefwereld aandachtspunt. Is er beleid, of over nagedacht?  

- Ruimte pallets fabriek - grootste stukfstofveroorzaker. Een nieuwe fabriek levert 

klimaats, gezondheids- en milieuwinst. 

- Reële oplossingen van belang. Stikstof  

- Nachtvluchten niet op korte termijn weg. MR 440 duizend vluchten i.p.v. 500 

duidzend. 
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Vliegveld Hilversum: daarover verschil van mening tussen Hilversum en Wijdemeren: 

Vliegveld weg vs behouden. 

Provincie is niet tegen vliegveld Hilversum, is wel in gesprek over de toekomst i.r.t. 

klimaatopgave. Zorg over de planning van woningen. 

Tatasteel sluiten is dat een realistisch scenario? Wij toetsen aan vergunning en heeft een 

belangrijke functie voor de werkgelegenheid. Moet wel voldoen aan de nieuwste eisen 

 

Waterschappen Marjan Leijen portefeuille Waterveiligheid en Bea Buisonjé 

watertechniek 

 

Waterveiligheid 

HHNK Uitdam mooie groene dijk  

AGV: voor sociaaldemocratie  waterveilgheid essentieel mensen met geld trekken anders 

weg en anderen kunnen nergens naar toe. 

18-19 juni 2021 heel veel wateroverlast. Watersysteem niet berekend op clusterbuien. 

Afvoeren en vasthouden vooral in de steden Klimaatadaptatie aansluiten op ruimtelijke 

ordening. Bodem en water leidend bij ruimtelijke ordening. 

Watertekort compenseren, ondergrondse wateropslag in aanbouw op Texel om water 

vast te kunnen houden. Ook het Gooi heeft watertekort zie One world.Als partij moeten 

we dit oppakken. 

Kwaliteit drinkwater 

Gemaal Monnickendam extra boezemgemaal. Sluis uit 16e eeuw ontdekt op plek waar nu 

ook aan gedacht wordt. 

Cultuurhistorie oud Hollandse en nieuw Hollandse waterlinie. In Vinkenveen is hierover 

een museum geopend. 

Veenweide: bodemdaling. Duidelijkheid vanuit provincie van belang. 

Claim als PvdA in de toekomst van veenweide. Regionale veenweide strategie 

Transitie nu maken: die waarschuwing moeten we afgeven. Extra probleem belangrijk 

voor verkiezingsprogramma’s. 

Schoon water belangrijk, zorgen dat de kwaliteit goed genoeg is.  

Kwaliteit opgebouwd rioolwaterzuivering.  

Microverontreiniging medicijnresten. HHNK proefzuivering wordt volgende week geopend. 

Scheiding drinkwater en overig water. Kwaliteit,vs kwantiteitsoplossing.  

Landelijk regelgeving grijs en zwart water net als gasloos bouwen. 

Parallel met dossier Jeroen. 

Energie neutraal: biogasen zonnepanelen.slib droger gaat in 2024 van start. 

4: AGV heeft al groengasinstallatie en HHNK maakt gebruik van aquathermie. 

Biodiversiteit heeft invloed op waterkwaliteit . 

Nota Vis vanuit de vis geschreven. HHNK deelt hun nota met AVG 

Circulair: opvangen cellulose, fosfaat in Nederland kunnen we hiermee kunstmest 

produceren. 

Coronametingen: vinden in heel Nederland plaats mooie voorspeller. 

Participatie  

Waterschappen staan verder van bewoners af. Vraag hoe betrekken we 

bewonersgroepen gebruikmakend van expertise van buiten af. Veel projecten worden 

i.s.m. gemeenten gedaan. 

 

Personeel 

In toekomst moeilijker om mensen voor technische vakken te vinden. Waterschappen 

hebben menskracht nodig. 

Waternet AGV en Amsterdam is waterhoofd geworden. Dit veroorzaakt onrust bij 

personeel. Heel hard mensen nodig op alle terreinen zijn vacatures. 

Financiën  

HHNK heeft een gezond huishoudboekje stijgende energiekosten moet nu een sprong 

maken: stijging belastingen met 6% in 2023 wordt dat 8%. 

Watersysteem is aan z’n grens Toekomst vol uitdagingen  

Testpanel nodig HHNK voor ledenpanel 
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Hollands Kroon grote zorg bekend 

Bea zit in het zoetwateroverleg. Zeewater stijgt dat is feit. Vraag: Moeten we alles zo 

zoet houden. In verkiezingsprogramma HHNK wordt dit vraagstuk benoemd. 

Groot probleem cybersecurity is ook een grote uitdaging. Staat ook in concept 

verkiezingsprogramma Waar zijn wij als sociaaldemocraten voor verantwoordelijk. 

 

Mededeling 

8 oktober Roel de Witlezing spreker Peter Boelhouwer met provenda. 

Save the date volgt. Locatie: Haarlem. 


